



N°			
2	<p><b>Visit to Qalyubia governor and representatives of ministries, 30/05/2019</b></p> <p>Dr. Alaa Abdel Halim Marzouk, Governor of Qalyubia held a meeting with the director of the ILO and representatives of the Employment for Youth in Egypt (EYE): Providing a Reason to Stay.</p> <p>The meeting included a follow-up on the implementation of the youth employment project in Egypt for the year 2019/2020 and the future cooperation between the governorate and the organization.</p>		
	<table border="1"> <tr> <td> <p><b>Online news portals</b></p> <p><a href="#">Youm7</a> <a href="#">Gomhuriaonline</a></p> </td> <td> <p><b>Social media</b></p> </td> </tr> </table>	<p><b>Online news portals</b></p> <p><a href="#">Youm7</a> <a href="#">Gomhuriaonline</a></p>	<p><b>Social media</b></p>
<p><b>Online news portals</b></p> <p><a href="#">Youm7</a> <a href="#">Gomhuriaonline</a></p>	<p><b>Social media</b></p>		

محافظ القليوبية يبحث مع منظمة العمل الدولية تفعيل توظيف الشباب في مصر

الخميس، 30 مايو 2019 03:36 م



الدكتور علاء عبد الحليم مرزوق محافظ القليوبية



حجم بيت عادل امام بخلي  
برج خليفة بين كوخ  
Game Of Glam



١٧ صور قطة مأخوذة في  
اللحظة الصحيحة بالضبط  
Dobuhdo.com

محافظ القليوبية يبحث مع منظمة العمل الدولية تفعيل توظيف الشباب



### 3 Visit of HSU Chief to Cairo, 12/7/2019

Part of her visit to Egypt, Ms. Mehrnaz Mostafavi, the Chief of the Human Security Unit (HSU) at the United Nations, was briefed about the latest developments regarding the implementation of Employment of youth in Egypt (EYE): Providing a Reason to Stay project by the implementing partners.

Employment for Youth in Egypt (EYE): Providing a Reason to stay is a project implemented by the International Labour Organization (ILO), United Nations Industrial Development Organization (UNIDO) and United Nations Development Programme (UNDP), with the Ministry of Trade Industry and funded by United Nations Trust Fund for Human Security (UNTFHS). The project tackles the root causes of migration in delta region (Menoufia and Qalyoubia) by increasing decent employment opportunities and maximizing the role of the government and private sector in employment creation.

#### Social media

[ILO Cairo FB](#)

[ILO Cairo Twitter](#)



International Labour Organization ILO Cairo منظمة العمل الدولية  
بالقاهرة  
12 July · 🌐 · 📍  
في إطار زيارتها لمصر أطلعت السيدة ميرناز مصطفى- رئيسة وحدة الأمن البشري في الأمم المتحدة على آخر مستجدات تنفيذ مشروع "تشغيل الشباب في مصر: إيجاد سبب للبقاء". كما التقت السيدة ميرناز بحد من رؤساء وكالات الأمم المتحدة في مصر وعلى رأسهم السيد إيريك أوتشان- مدير مكتب منظمة العمل الدولية بالقاهرة، صلتها على لقاءها بحد من مراء مكتب منظمات الأمم المتحدة في مصر. جدير بالذكر أن مشروع تشغيل الشباب في مصر: إيجاد سبب للبقاء هو مشروع لوزارة التجارة والصناعة ويقوم بتنفيذه مكتب منظمة العمل الدولية بالقاهرة بالتعاون مع منظمة الأمم المتحدة للتنمية الصناعية، وبرنامج الأمم المتحدة الإنمائي، بتكويل من صندوق الأمم المتحدة الاستئماني لأمن البشري (UNTFHS). حيث يهدف المشروع إلى توفير الأمن الاقتصادي لمعالجة الأسباب الجذرية للهجرة غير النظامية/الشرعية، وتعزيز فرص العمل اللائقة للشباب والشباب، خاصة الفئات الأكثر احتياجاً، وكذلك تعظيم دور الحكومة والقطاع الخاص في توفير فرص عمل.  
لمزيد من المعلومات عن مشروع "تشغيل الشباب في مصر: إيجاد سبب للبقاء"  
<https://bit.ly/2JGB5HR>  
Ministry of Trade and Industry  
UNDP Egypt  
UNIDO Egypt



ILO Cairo @ILOCairo  
Productive meetings were led by Ms. Mehrnaz Mostafavi, Chief of the @UN Human Security Unit during her visit to #Egypt with the Heads of @ilo, @UNDPEgypt & @UNIDO discussing @UNhumansecurity work on the sustainable development agenda for Egypt through the human security approach.  
  
United Nations Egypt and 2 others



**4 Visit to Menofia governor and representatives of ministries, 07/08/2019**  
 Major General Said Abbas, Governor of Menofia, met with the International Labour Organization (ILO) to discuss the implementation of Employment for Youth in Egypt (EYE): Providing a Reason to stay project with the aim of supporting the provision of decent jobs for youth.

**Online news portals**

[Elwatan](#)  
[Elbalad.news](#)  
[Maspero](#)  
[Akhbarelyom](#)  
[Shorouknews](#)

**Social media**

[Menofia governorate FB](#)  
[ILO Cairo Twitter](#)  
[ILO Cairo FB](#)

محافظة المنوفية يلتقي وفد منظمة العمل الدولية لمتابعة تنفيذ مشروع تشغيل



محافظة المنوفية يلتقي وفد منظمة العمل الدولية لمتابعة تنفيذ مشروع تشغيل

محافظة المنوفية يعقد اجتماعا مع «العمل الدولية» لمتابعة «تشغيل الشباب»



محافظة المنوفية يعقد اجتماعا مع منظمة العمل الدولية



"Employment for Youth in Egypt (EYE) 👁️: Providing a Reason to Stay" project held a meeting with General/ Said Abbas, Governor of Menoufia, to laid the ground for close cooperation between the two sides to implement the project's activities in the governorate. #humansecurity



Human Security Unit and 4 others

N°	SIYB Training Coverage		
5	<p>A Training of Trainers on Start and Improve Your business course was organized by the International Labour organization (ILO) from 27th July to 1st August 2019. This programme is cornerstone for the accreditation of trainers as a SIYB certified trainers to develop youth's entrepreneurial skills and help start their small and medium enterprises. The SIYB training is one of the largest global business management training programmes. It helps small-scale entrepreneurs to start and grow their businesses, as a strategy to create more and better employment for women and men.</p> <p>This training was carried out within the framework of ILO project activities "EYE: Providing a reason to stay " funded by the United Nations Trust Fund for Human Security #UNTFHS and the project of "Egypt Youth Employment (EYE RAWABET): Jobs and Private Sector Development in Rural Egypt" funded by Norway and the project of Decent Work for Egypt's Young People in Damietta funded by Methanex Egypt.#humansecurity</p>		
	<table border="1"> <tr> <td data-bbox="256 689 762 853"> <p><b>Online news portals</b></p> </td> <td data-bbox="767 689 1382 853"> <p><b>Social media</b></p> <p><a href="#">ILO Cairo FB</a></p> </td> </tr> </table>	<p><b>Online news portals</b></p>	<p><b>Social media</b></p> <p><a href="#">ILO Cairo FB</a></p>
<p><b>Online news portals</b></p>	<p><b>Social media</b></p> <p><a href="#">ILO Cairo FB</a></p>		



International Labour Organization ILO Cairo منظمة العمل الدولية بالقاهرة  
is with Amr Ghannam and Ayman Makar.  
2 August · 🌐 · 📍

👉 "ابدأ وحسن مشروعك" SIYB  
عدت منظمة العمل الدولية دورة تدريب متربين لبرنامج "ابدأ وحسن مشروعك"؛ وذلك في الفترة من 27 يوليو إلى 1 أغسطس 2019.  
استهدفت الدورة التدريبية 23 متدرب من محافظات المنوفية، والقليوبية، ودمياط، وأسيوط من جهات مختلفة بالتعاون مع جهاز تنمية المشروعات "مشاريع مصر"؛ حيث تعد هذه الدورة التدريبية بمثابة المرحلة الأولى لاعتماد المشاركين كمدرسين محتملين حتى يتمكن لهم القيام فيما بعد بتنمية مهارات رواد الأعمال ومساعدتهم في مواجهة تحديات سوق العمل وتشجيعهم لبدء مشروعاتهم الصغيرة والمتوسطة.  
تم تنفيذ هذا التدريب في إطار مشترك بين مشروعات مكتب منظمة العمل الدولية "تشغيل الشباب: إيجاد سبب للبقاء" - الممول من صندوق الأمم المتحدة الاستئماني للأمن البشري، و"مشروع تشغيل شباب مصر: خلق فرص عمل وتنمية القطاع الخاص في مصر (روابط)" - الممول من حكومة النرويج، ومشروع "وظائف لائقة لشباب مصر بمحافظة دمياط" - الممول من ميثاكنس مصر.

United Nations Human Security Unit

